شروط وأحكام الدخول في حملة تحويل الراتب إلى مصرف الراجحي Terms and Conditions for Salary Transfer Campaign in ARB



Promotion Period and Eligibility Criteria

- Campaign Duration: The campaign runs for 60 days, starting from May 25th, 2025, and ending after 2 months.
- To qualify and enter the draw, customers must transfer their salaries from their employer to their Al Rajhi Bank account, with at least one salary deposit during the campaign period. Additionally, they must obtain one of the bank's financing products (personal finance, auto finance, or home finance), or a credit card or open a savings account (Hassad or Awaeed).
- Only active accounts are eligible for the draw. Delinquent or suspended accounts for any reason are excluded.
- The minimum salary transferred must be SAR 5,000, and both Saudi citizens and residents are eligible.

Draw and Prizes

- The draw will be conducted within 10 business days from the end date of the campaign.
- Eight winners will be selected, and each will receive a prize valued at SAR 300,000.
- The customer can choose how to utilize the prize from several options (car purchase education marriage investment).
- The bank reserves the right to pay the prize amount in cash if the selected option is unavailable.
- The draw process will be conducted in accordance with the regulations and guidelines of the Chamber of Commerce and related authorities.

General Terms and Conditions

- Al Rajhi Bank reserves the right to reject any application to open new accounts in accordance with applicable regulations and the bank's internal policies and procedures.
- The winning customer acknowledges and agrees to grant the bank the unconditional right to use their full name when announcing the winners, and to allow interviews, photography, and the publication and use of their images.
- Each customer is entitled to one entry into the draw and one chance to win.
- For existing customers transferring their salaries, eligibility requires that no salary transfer has occurred within the three calendar months prior to the campaign start date.
- The terms and conditions of savings or investment accounts, and the bank's financing and credit products, remain valid and do not conflict in any way with the terms and conditions of this campaign.
- The bank reserves the right to disqualify a winner if any of the above conditions are not met or if the bank is unable to contact the winner. This includes, but is not limited to, the winner not responding to a single phone call, in accordance with the regulations governing commercial contests issued by the Ministry of Commerce>

فترة العرض ومعايير الأهلية

- · مدة الحملة: تستمر الحملة لمدة 60 يوماً بحيث تبدأ من تاريخ 25 مايو 2025 م وتنتهي بعد شهرين
- للتأهل و الدخول في السّحب، يجبّ على العملاء تحويل الرواتب من جهة العمل إلى حساباتهم لـدى مـصرف الراجحي، وأن يتم ايـداع راتب واحـد عـلى الأقـل خـلال فـترة الحملـة، بالأضافـة إلى الحصول على أحد منتجات المصرف التمويلية (تمويل شخصي، تمويل تأجيري، تمويل عقاري) أو بطاقة ائتمانيـة - أو القيام بفتح حسـاب ادخـارى (حصـاد أو عوائـد)
- يتأهل للسحب الحسابات النشطة ويستبعد غير ذلك من الحسابات المتعثرة أو الموقفة لأي سبب كان.
- الحد الأدنى للراتب المحول يجب أن يكون 5,000 ريال سعودي ويشمل العملاء المواطنين و المقيمين.

السحب والجوائز

- سوف يتم اجراء السحب خلال 10 أيام عمـل مـن تاريخ نهايـة الحملـة.
- سوف يتم السحب واختيار 8 فائزين للحصول على جائزة قيمتها
 300 ألف ريال لكل فائز
- يقوم العميل باختيار الآلية لصرف الجائزة من بين عدة خيارات (شراء سيارة - تعليم - زواج - استثمار)
- يحق للمصرف وفق تقديره دفع قيمة الجائزة نقدًا للعميـل في حال عـدم توفر الآليـة الــــى تـــم اختيارهــا
- ستكون آلية إجراء السحب بما يتوافق مع تعليمات الغرفة التجارية والتعليمات ذات العلاقة.

الشروط والأحكام العامة

- يحتفظ مصرف الراجحي بالحق في رفض أي طلب لفتح حسابات جديدة وفق اللوائح والأنظمة ذات العلاقة والسياسات والإجراءات الداخلية للمصرف.
- يقر ويوافق العميـل الفائـز في حـق المـصرف المطلـق دون شروط في اسـتخدام اسـمه بالكامـل عنـد الإعـلان عـن أسـماء الفائزيـن و السـماح بإجـراء مقابلـة معـه و تصويـره ونـشر و اسـتخدام الصـور.
- كل عميل يحق لـه الحصـول عـلى فرصـة واحـدة للدخـول في السـحب والفـوز.
- في حال تحويل الراتب للعملاء الحاليين، يشترط عدم وجود راتب محول سابقاً خلال فترة ثلاث أشهر ميلادية تسبق تاريخ بداية الحملة.
- تسري شروط وأحكام الحسابات الادخارية أو الاستثمارية ومنتجات المصرف التمويلية والائتمانية ولا تتعارض بأي حال من الأحوال مع الشروط والأحكام الواردة في هذه الحملة.
- من الاحوال مع الشروط والاحجام الواردة في هذه الحملة. يحتفظ المصرف بحقة في استبعاد الفائز عند عدم تحقق أي من الشروط السابقة على الفائز أو في حال تعذر التواصل مع الفائز ويشمل ذلك على سبيل المثال لا الحصر عدم رد الفائز على اتصال هاتفي واحد، وذلك بما يتوافق مع أحكام تنظيم المسابقات التجارية الصادر من وزارة التجارة.